

BAR

吧93

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.

本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.

以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

OUR PLANET | OUR HOME

Niccolo Changsha looks to make a positive impact on the environment and takes a proactive approach to social responsibility and the impact that we have on the environment.

Bar 93 menus have been designed to give you a wide variety of quality dishes that are socially and sustainably sourced as well as offering health-conscious dishes.

We work with local suppliers to provide us with the best quality and fresh products for our chefs to work with.

Our team of talented Chefs take pride in the dishes they create, always keeping in mind the social impact that they have.
Our teams work to reduce wastage that goes back into our environment.

We ask only that you eat responsibly and do your part to save our planet by reducing leftover food waste.

我们的地球 | 我们的家

长沙尼依格罗酒店希望对环境产生正面影响, 积极履行社会责任和减低对环境的破坏。

吧93的菜单旨在为您提供各种优质菜肴。我们与本地供应商合作, 采取可持续采购的方式, 为我们的厨师提供最优质的新鲜产品, 以烹饪出注重健康的菜肴。

我们才华横溢的厨师团队对我们创造的菜肴感到自豪, 并致力于减少浪费。

希望您能负责任地选择食物, 通过减少浪费食物来拯救我们的地球。



contains seafood
含有海鲜



contains nuts
含有坚果



contains gluten
含有麸质



contains pork
含有猪肉



vegetarian
素食



spicy dish
辣菜



healthy balance
健康平衡



gluten free
无麸质



signature dish
主厨拿手菜



sustainable -
locally sourced
环保永续 - 本地直供

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.

本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们, 我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算, 并已包含服务费及所有税项。

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.

本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.

以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SIGNATURE BITES
招牌小吃

RMB | 人民币

- Grilled Pork Sausages | French Mustard | Pickled Cucumbers
扒猪肉肠 | 法式芥末 | 腌黄瓜



78
- Mini Wagyu Beef Burger | Bacon Onion Relish
迷你和牛汉堡 | 培根洋葱酱



88
- Crispy Chicken Wings | BBQ Sauce (5 pieces)
脆炸鸡翅 | 烧烤汁 (5只)



88
- Cheese Beef Spring Rolls | Secret Sauce (3 pieces)
牛肉芝士春卷 | 主厨秘制酱汁 (3个)

88
- Salt & Pepper Prawns | Green Chili Coconut Relish | Lime
椒盐大虾 | 青椒椰子酱 | 青柠



88

PREMIUM BITES
精品小吃

- Beer Battered Oysters | Sriracha Aioli (6 pieces)
啤酒糊炸生蚝 | 泰式辣椒蛋黄酱 (6只)



98
- M9 Wagyu Beef Skewers | Chili | Sesame | Garlic
M9和牛牛肉串 | 辣椒 | 芝麻 | 大蒜



198
- Niccolo Baeri Caviar 8 Years (10g)
8年西伯利亚鲟鱼子酱 (10克)

228
- Iberico 5J Ham 100g | Honey Melon
伊比利亚5J火腿 100克 | 哈密瓜



538

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

ASIAN BITES
亚式小吃

RMB | 人民币

- Pork & Cheese Balls | Kaffir Lime | Chili | Cheddar Cheese



68
- 猪肉芝士球 | 青柠 | 辣椒 | 车打芝士
- Crispy Fried Chicken | Lime | Coriander Chili Dip



68
- 脆皮炸鸡 | 青柠 | 香菜辣椒酱

LIGHT BITES
轻食小吃

- Fresh Baked Pita Bread | Beetroot Hummus



38
- 新鲜烤制皮塔饼 | 甜菜根泥
- French Fries Black Truffle | Aged Parmesan



68
- 法式薯条 | 黑松露 | 陈年帕玛森芝士碎
- Fried Camembert Cheese | Red Grape Compote



78
- 炸金文饼芝士 | 红葡萄酱

SWEET BITES
甜品

- Classic New York Cheese Cake | Compote of Season Fruit

88
- 经典纽约芝士蛋糕 | 糖渍时令水果
- Seasonal Fruit Platter



128
- 季节新鲜水果拼盘

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SIGNATURE COCKTAIL
招牌鸡尾酒

RMB | 人民币

Magic Maker 128
云端之梦
Havana Rum | Flor de Caña | Fresh Watermelon
Rose Syrup | Fresh Lemon Juice | Milk
哈瓦那朗姆酒 | 富佳娜 | 新鲜西瓜 | 玫瑰糖浆 | 新鲜柠檬汁 | 牛奶

Bramble No.47 128
黑刺李47号
Monkey 47 | Fresh Lemon Juice | Syrup | Berries
猴王黑森林47金酒 | 新鲜柠檬汁 | 糖浆 | 莓果

The Maojian Tea 128
毛尖茶
G'vine Floraison | Sparkling Maojian Tea
Grapefruit Salted Oleo | Homemade Maojian Tea Syrup
纪凡花果香 | 茉莉毛尖汽泡茶 | 西柚盐油 | 自制毛尖糖浆

Icy Gentleman 128
冷冽绅士
Bowmore 12 Y.O. | Fernet Branca | Fratello Hazelnut
波摩12年 | 菲奈特布兰卡 | 意大利榛乐榛子

Niccolo “Xiang” 138
尼依格罗“湘”
Homemade Lemongrass and Ginger Rum | Chili
Fresh Lemon Juice | Syrup
自制香茅和姜朗姆酒 | 辣椒 | 新鲜柠檬汁 | 糖浆

Niccolo's Magic Clouds 158
尼依的幻云
Guojiao 1573 | Gin | Rose Syrup | Cranberry Juice
国窖1573 | 金酒 | 玫瑰糖浆 | 蔓越莓果汁

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。
All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

CLASSIC COCKTAIL
经典鸡尾酒

RMB | 人民币

Mojito 莫吉托 Rum Fresh Lime Mint Soda Water Fresh Lime Juice 朗姆酒 新鲜青柠 薄荷叶 苏打水 新鲜青柠汁	108
Godfather 教父 Scotch Whisky Almond Liqueur 苏格兰威士忌 杏仁利口酒	108
Long Island Ice Tea 长岛冰茶 Vodka Rum Gin Tequila Cointreau Coke 伏特加 朗姆酒 金酒 龙舌兰 君度 可乐	108
Whisky Sour 威士忌酸 Whisky Fresh Lemon Juice Syrup 威士忌 新鲜柠檬汁 糖浆	108
Barrel Aged Negroni 陈酿尼格罗尼 Gin Campari Rosso Vermouth Tiny Barrel Aged Between 2-3 Weeks 金酒 金巴利 甜味美思 小橡木桶陈酿2-3周	128

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SIGNATURE MOCKTAIL
无酒精鸡尾酒

RMB | 人民币

Secret of Bar 93 吧93的秘密 Spice 94 Vanilla Apple Passion Fruit Sparkling 斯柏94 香草 苹果 百香果气泡	88
NO.188 188号 Goethe 108 Homemade Jasmine White Magnolia Leather Oil Lemon 歌德108 自制茉莉白玉兰 柠檬皮油	88
Sunset of The Star City 天边日落 Fresh Orange Juice Fresh Pineapple Juice Red Pomegranate Syrup Fresh Lime Juice 新鲜橙汁 新鲜菠萝汁 红石榴糖浆 新鲜青柠汁	88
Honey Mojito 甜心莫吉托 Mint Fresh Lime Juice Syrup Sprite 薄荷叶 新鲜柠檬汁 糖浆 雪碧	88

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SPARKLING WINE
起泡酒

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Niccolo Prosecco DOC Italy 尼依格罗普罗塞克 意大利	98 488
Perrier--Jouët Grand Brut France 巴黎之花特级干型 法国	258 988

WHITE WINE
白葡萄酒

Nederburg Classic LYRIC South Africa 尼德堡诗歌 南非	58 288
Ruffino Lumina Pinot Grigio IGT Italy 鲁芬诺明月灰皮诺 意大利	78 368
Church Road Grand Reserve Chardonnay New Zealand 虔途红标珍藏霞多丽 新西兰	128 688

RED WINE
红葡萄酒

Nederburg Classic DUET Pinotage Shiraz South Africa 尼德堡品乐二重奏设拉子品乐 南非	58 288
Ruffino 1877 Chianti DOCG Italy 鲁芬诺1877基昂蒂保证法定产区 意大利	78 388
Church Road Grand Reserve Cabernet Sauvignon Merlot New Zealand 虔途红标珍藏赤霞珠梅洛 新西兰	128 688

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SCOTCH SINGLE MALT
苏格兰单一麦芽

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Speyside
斯佩塞

Glenfiddich 12 Y.O. 格兰菲迪12年	78 888
Glenlivet 12 Y.O. 格兰威特12年	78 1,088
The Balvenie Doublewood 12 Y.O. 百富12年	108 1,588
Glenfiddich 18 Y.O. 格兰菲迪18年	1,688
Glenlivet 15 Y.O. 格兰威特15年	138 1,888
The Macallan Sherry Oak 12 Y.O. 麦卡伦雪莉桶12年	188 2,288
Glenlivet 18 Y.O. 格兰威特18年	238 3,088
The Balvenie Portwood 21 Y.O. 百富21年	5,288
The Macallan Sherry Oak 18 Y.O. 麦卡伦雪莉桶18年	9,988

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SCOTCH SINGLE MALT
苏格兰单一麦芽

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Highland
高地

Aberlour 16 Y.O. 158 | 1,988
亚伯乐16年

Singleton Glen Ord 18 Y.O. 198 | 2,588
苏格登18年

Dalmore 15 Y.O. 198 | 2,688
达尔摩15年

Lowlands
低地

Auchentoshan 12 Y.O. 78 | 1,088
欧肯特轩12年

Orkney
奥克尼群岛

Highland Park 12 Y.O. 98 | 1,288
高原骑士12年

Highland Park 18 Y.O. 3,288
高原骑士18年

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

SCOTCH SINGLE MALT
苏格兰威士忌

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Islay
艾雷岛

Bowmore 12 Y.O. 波摩12年	88 1,188
Ardbeg 10 Y.O. 阿贝10年	1,988
Bowmore 18 Y.O. 波摩18年	2,088
Ardbeg Corryvreckan 阿贝漩涡	3,588

BLENDED WHISKY
调和威士忌

Chivas Regal 12 Y.O. 芝华士12年	78 1,088
Chivas Regal 18 Y.O. 芝华士18年	1,688
Ballantine's 17 Y.O. 百龄坛17年	1,888
Chivas Regal Royal Salute 21 Y.O. 皇家礼炮21年	3,288
Johnnie Walker Blue Label 尊尼获加蓝方	3,588

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

BOURBON WHISKEY
波本威士忌

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Gentleman Jack Daniel's 78 | 1,088
绅士杰克丹尼

JAPANESE WHISKY
日本威士忌

Hakushu 1973 2,988
白州1973

Hibiki Japanese Harmony 268 | 3,288
响·和风雅韵

Yamazaki 1923 3,588
山崎1923

Hakushu 12 Y.O. 5,388
白州12年

Yamazaki 12 Y.O. 428 | 5,688
山崎12年

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

COGNAC
法国干邑

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Martell Noblige 马爹利名仕	138 1,888
Martell Cordon Bleu 马爹利蓝带	238 3,288
Hennessy X.O 轩尼诗X.O	358 4,588
Martell X.O 马爹利X.O	358 4,588
Martell CHANTELOUP XXO 马爹利尚选XXO	10,888
Remy Martin Louis XIII 人头马·路易十三	43,888
L'OR de Jean Martell 尚·马爹利至尊干邑白兰地	68,888

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

GIN
金酒

GLASS 杯 | BOTTLE 瓶

Hendrick's
亨利爵士78 | 1,088

Tanqueray No.10
添加利 10号78 | 1,088

Monkey 47 (500 ml)
猴王黑森林47 (500毫升)128 | 1,188

VODKA
伏特加

Absolut
绝对58 | 688

Grey Goose
灰雁78 | 1,088

RUM
朗姆酒

Havana Club 7 Years Old
哈瓦那7年58 | 688

Diplomatico Reserva Exclusive
外交官陈1,288

TEQUILA
龙舌兰

Olmecca Altos
奥美加阿特兹银标58 | 688

Don Julio Blanco
唐·胡里奥白88 | 1,088

Patron Reposado
培恩金樽128 | 1,688

Patron Anejo
培恩陈酿金樽1,888

Don Julio Anejo
唐·胡里奥珍藏1,388

Don Julio 1942
唐·胡里奥19424,888

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。
All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

BEER 啤酒	GLASS 杯 BOTTLE 瓶
Corona 330ml 科罗娜330毫升	58
Budweiser 330ml 百威330毫升	58
Tsingtao 296ml 青岛296毫升	48
Kronenbourg 1664 330ml 凯旋1664 330毫升	68
Vedett 330ml 白熊330毫升	68
Inedit Damm 330ml 750 ml 艾帝达姆 330毫升 750毫升	78 128
Inedit Damm (Rose)330ml 750 ml 艾帝达姆 (小莓好) 330毫升 750毫升	78 128

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。

FRESH JUICE
新鲜果汁

RMB | 人民币

Orange Juice 68
橙汁

Watermelon Juice 68
西瓜汁

SOFT DRINK
软饮

Thomas Henry Tonic Water | Soda Water | Ginger Ale 48
托马斯亨利汤力水 | 苏打水 | 干姜水

Coca Cola | Coke Zero | Sprite 48
可口可乐 | 零度可乐 | 雪碧

SPARKLING WATER
天然气泡水

San Pellegrino 505ml 58
圣培露天然气泡水505毫升

Voss Sparkling Water 375ml 58
芙丝天然气泡水375毫升

STILL WATER
无气矿泉水

Voss Still Water 375ml 58
芙丝天然无气矿泉水375毫升

Evian Water 330ml 58
依云水330毫升

This menu may contain Nuts and other Allergens. Please let us know if you have any allergies, special dietary needs, or restrictions and we will happily enhance your dining experience.
本菜单包含坚果及其它过敏源。如有特殊饮食需求或食物过敏请告诉我们，我们很高兴为您提供更好的用餐体验。

All prices in RMB, net and inclusive of all service charges and taxes.
以上价格均以人民币计算,并已包含服务费及所有税项。